
Zápis ze schůze Školské rady ZŠ Skálova   

  

  

Datum: 8. 11. 2023                  Místo konání: ZŠ Skálova, Skálova 600  

Přítomni:  

• Vendula Bičíková  • Jaroslav Koreň  

• Oldřiška Korcová  • Eva Budinová  

• Petra Houšková  • Zbyněk Miklík  

Host:  

• Michal Loukota, ředitel ZŠ  

  

Program jednání:  

1. seznámení přítomných s programem schůze, přivítání členů ŠR na období 2023 - 2026 

2. informace vedoucí školní jídelny 

3. schválení jednacího řádu a volba předsedy 

4. seznámení přítomných s výroční zprávou + diskuze k výroční zprávě, schválení VZ 

5. informace od pana ředitele 

6. podněty členů školské rady 

7. diskuze a ukončení schůze  

  

Výsledky diskuze/hlasování:  

1. Ředitel školy seznámil přítomné s programem schůze. 

2. Vedoucí jídelny p. Hrdličková informovala o normování porcí ve školní jídelně dle vyhlášky, ohledně 

velikosti porcí budou prováděny namátkové kontroly se záznamem. Postupně se bude p. vedoucí snažit 

ještě více zpestřit jídelníček v rámci limitů daných vyhláškou, hygienickými normami a objemem 

finančních prostředků. 

3. ŠR schvaluje jednání řád školské rady. SCHVÁLENO (6 pro, 0 proti, 0 zdržel se) 

ŠR volí za svého předsedu p. Jaroslava Koreně. SCHVÁLENO (6 pro, 0 proti, 0 zdržel se) 

4. Ředitel školy seznámil přítomné s VZ školy za loňský školní rok. Diskuze se vedla ohledně preventivních 

programů školy – financování z rozpočtu školy, SRPŠ, dotace zřizovatele – pro rok 2024 bude 

v rozpočtech škol vyčleněna účelová dotace na prevenci. 

ŠR schvaluje VZ za školní rok 2022/2023. SCHVÁLENO (6 pro, 0 proti, 0 zdržel se) 

5. Ředitel školy informoval ohledně záměru zřizovatele na vybudování plnohodnotné ZŠ v Turnově II. 

Následovala diskuze ohledně přesunu 2. st. ze Skálovy ulice na Turnov II (obavy a nechuť k přesunu 

některých učitelů), záměr by se měl více prezentovat veřejnosti – v září byla vypracována studie, v říjnu 

bylo schváleno memorandum mezi Libereckým krajem a městem Turnov, v listopadu město 

zorganizovalo facilitované setkání s veřejností a vyhlásilo anketu. Setkání s veřejností bude probíhat i 

nadále, stejně jako debata se školou – sbírání podnětů před zahájením projektování. 



Materiály k plnohodnotné ZŠ na Turnově II budou umístěny na web školy a budou informováni rodiče. 

 

Chystá se rekonstrukce jídelny, studie bude prezentovaná na dalším setkání ŠR. Přidala se kamera ke 

stání pro kola u TV, je podán projekt školního parlamentu do participativního rozpočtu ohledně stání pro 

kola u jídelny. Vybudovaly se lavičky u ZŠ Alešova 1059, u 1723 se zatím přidaly pouze mobilní lavičky. 

Kapacita školy je plná, od září 2024 bude 700 žáků. Snížení PHmaxu školy nás může negativně ovlivnit 

(méně půlení, tandemů, menších skupin). 

6. Učebna polytechniky – projekt nebyl podpořen z IROP, realizace je nejistá, škola se zamyslí nad úpravou 

učebny pro pěstitelská práce svépomocí. Možný altán na zahradě bude prověřen v rámci studie – ředitel 

zadá externě. Zakázání mobilů o přestávkách školním řádem – rozběhne se diskuze ve sboru, bude zjištěn 

pohled rodičů, inspirace jinde. Systém skříňových šaten – je plánovaný v plnohodnotné ZŠ na Turnově II. 

Bezpečný přechod na Alešovku je řešen ve spolupráci s městem. Časté rušení TV na Alešovce – ředitel 

prověří a bude apelovat na nerušení. Skálovka – časté suplování díky školním akcím, vzdělávání učitelů, 

čerpání DOV v průběhu roku – škola se snaží vše vybalancovat, plnění ŠVP je prioritou.  

7. Předseda Jaroslav Koreň ukončil schůzi. 

  

  

Zápis vypracoval ředitel školy Michal Loukota  

  

      


